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ΘΕΜΑ: «Προβληματικό το νερό σε περιοχές της Εύβοιας»

Κυρία, κύριε Υπουργοί,

Όπως ενημερωθήκαμε, σε έρευνες προ ενός έτους που διεξήγαγε το Πανελλήνιο
Κέντρο Οικολογικών Ερευνών (ΠΑΚΟΕ) σχετικά με την ποιότητα του νερού και την κατ’
επέκταση κατανάλωσή του από τον άνθρωπο, είχε διαπιστωθεί ότι στις περιοχές της
Χαλκίδας, Αρτάκης, Καστέλλας, Μαντουδίου, Ψαχνών, Λίμνης Ευβοίας, Άγιου Ιωάννου
Ρώσου η κατανάλωση του νερού ήταν επισφαλής και ενείχε κινδύνους για τη Δημόσια
Υγεία. Η έρευνα του εν λόγω Κέντρου είχε πραγματοποιηθεί κατόπιν καταγγελιών των
πολιτών.  Από τα αποτελέσματα της έρευνας σε πιστοποιημένα εργαστήρια είχε
συνταχτεί πίνακας θέσεων δειγματοληψίας και αποτελεσμάτων μικροβιολογικών
αναλύσεων,  ο οποίος είχε αποσταλεί στους Δήμους για τα περαιτέρω σχετικά με τη
λήψη μέτρων.  Από τα συμπεράσματα είχε καταδειχτεί ότι σε γενικές γραμμές
παρουσιαζόταν ελαφριά μόλυνση σε κάποιες εκτός των συγκεκριμένων περιοχών όπως
υπέρβαση ορίων χρωμίου.  Στη δε Νέα Αρτάκη και Λίμνη Ευβοίας είχε διαπιστωθεί
υπέρβαση της παραμέτρου TDS (αιωρούμενα στερεά).

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Ένα χρόνο μετά και κατόπιν της λήψης του αναφερόμενου Πίνακα του ΠΑΚΟΕ από
του Δήμους των προαναφερόμενων περιοχών, ποιες ενέργειες έχουν γίνει από τους εν
λόγω, ώστε το νερό να καταστεί ασφαλές προς κατανάλωση;

2. Έχουν διεξαχθεί πρόσφατες έρευνες αντίστοιχες με αυτές του παρελθόντος έτους κι
αν ναι, ποιες είναι οι διαπιστώσεις από τις συγκρίσεις των αποτελεσμάτων εκείνης της
περιόδου με τις δυνητικά πρόσφατες;

Ο ερωτών Βουλευτής
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